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In het Bulletin van Vragen en Antwoorden worden vragen van Raadsleden en de 
antwoorden daarop letterlijk en volledig opgenomen. Elke briefschrijver is 

verantwoordelijk voor zijn/haar tekst waarvan de inhoud niet bindend is voor het 
stadsbestuur. 

 

Vraag 1702: Raadslid Karel Scherpereel (19 juli 2021) 

 
Databank schriftelijke vragen 

 
Vorige week kreeg ik een antwoord op mijn gemeentelijke vraag omtrent de PMD-zakken. Het 

antwoord was duidelijk!  De vraag werd reeds gesteld door een ander gemeenteraadslid reeds 

weken voordien en ik kreeg een uitvoerend antwoord terug. Dikke merci daarvoor maar dat is nu 

ook een probleem en het is geenszins mijn bedoeling om het stadspersoneel extra werk te 

bezorgen. 

Vooraleer ik de vraag stelde heb ik tal van documenten even bekeken om te kijken of daarover geen 

vraag werd gesteld. Ik vond het niet terug en dus stelde ik een vraag. 

Vandaar mijn vragen: 

 Bestaat er een databank van antwoorden op schriftelijke vragen die we kunnen raadplegen 

door simpel een zoekfunctie b.v. 'pmd-zakken' in te tikken, zodat we alle vragen en 

antwoorden daarrond kunnen terugvinden?  Als dit bestaat: waar vinden we dit? 

Antwoord 1702: 

Databank schriftelijke vragen 

 

In bijlage vindt u de e-mail die 29 december 2021 verstuurd werd naar alle raadsleden i.v.m. het 

overzicht van de schriftelijke vragen. 
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Kopie van Overzicht 
schriftelijke vragen 2019_2020_2021.xlsx

 
 

Vraag 1703: Raadslid Dirk Barbier (8 november 2021) 

Tussenkomst interventies hulpverlening 

Voor de wettelijke opdrachten van brandweer bij het blussen van een brand of voor het bevrijden 

van een slachtoffer worden geen kosten aangerekend. Voor andere tussenkomsten zijn bijkomende 

kosten voorzien.  

 

Een overzicht van de tarieven wordt onderverdeeld volgens het tijdstip van tussenkomst, volgens 

gebruik groot en klein materiaal, personeel en opgevorderden.  

De lijst (7 blz voor Centrum Brugge) lijkt mij groot en beangstigt, mocht er iets voorvallen. 
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Oostkamp, in dezelfde veiligheidsregio, vangt de vraag op met verwijzing naar een e-loket, en geeft 

op specifieke tussenkomsten een antwoord. Dit lijkt ons duidelijker. 

 

Onze vraag of voorstel aan het beleid is, om het eenvoudiger voor te stellen: de kostprijs van meest 

voorkomende tussenkomsten voorstellen en verwijzen naar de meer gedetailleerde onderverdeling, 

die de administratie zal specifiëren bij voorval. 

Duidelijkheid en gesprek worden zeker geapprecieerd als je in nood zit. 
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Antwoord 1703: 
 
Tussenkomst interventies hulpverlening 

Het oude retributiereglement werkte inderdaad met tarieven, dit was een hele lijst. Het nieuwe 

reglement werkt met forfaits en is een stuk eenvoudiger. 

Het nieuwe reglement werd op 20 december 2021 goedgekeurd en is uiteraard van toepassing op de 

volledige hulpverleningszone, dus ook op Brugge. 

 

Vraag 1704: Raadslid Geert Van Tieghem (14 november 2021) 
 

Kappen bomen op de hoek Zeeweg/Doornstraat te Sint-Andries – wanneer vervanging ? 

 

Op de hoek van de Zeeweg met de Doornstraat werden recent 3 huizen gebouwd, waarbij 

verschillende bomen (grote beuken op de rand van de weg) gerooid werden met een kapvergunning 

en de verplichting om nieuwe bomen te planten.  Volgens onze informatie zijn er wel enkele bomen 

geplant op de grond van de eigenaars maar niet op de plaats waar de bomen gerooid zijn.   

 

Is het stadsbestuur alsnog van plan om nieuwe bomen te planten ter vervanging ? 

Antwoord 1704: 

Kappen bomen op de hoek Zeeweg/Doornstraat te Sint-Andries – wanneer vervanging ? 

 

De cluster Openbaar Domein ging op 9/12/2021 ter plaatse en stelde vast dat de heraanplanting 

van hoogstammige bomen op de private percelen (Doornstraat 245 en Zeeweg 67) conform de 

vereisten van de omgevingsvergunning werden uitgevoerd.  

 

In de Zeeweg net voor het kruispunt met de Doornstraat ter hoogte van percelen Doornstraat 245 

en Zeeweg 67 zijn er inderdaad drie bomen (beuken) langs de rijweg verwijderd. De betreffende 

bomen waren in eigendom en beheer van de aangelanden en niet van het stadsbestuur. Omwille van 

zowel de bovengrondse situatie (aanwezigheid van wadi/gracht) als de ondergrondse situatie 

(aanwezigheid van nutsleidingen en leiding van de openbare verlichting) is het niet vanzelfsprekend 

om in deze zone hoogstammige bomen aan te planten. De cluster Openbaar Domein zal contact 

opnemen met de desbetreffende eigenaars om te onderzoeken of er mogelijkheden tot compensatie 

op de belendende private percelen zijn. 

 

Vraag 1705: Raadslid Pol Van Den Driessche (16 december 2021) 
 

Geen veilige doorgang voetpad Katelijnestraat 

 

verscheidene mensen wijzen mij er op dat de voetpaden in de Katelijnestraat op diverse plaatsen 

niet veilig kunnen worden gebruikt omdat er, naast de grote bloembakken, nu ook her en der 

kerstbomen zijn neergepoot. 
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Vooral voor minder mobiele burgers, mensen met een beperking en personen die een 

kinderwagentje voortduwen is het geen evidentie om er te passeren. Soms moeten ze echt op de 

rijweg lopen en dat kan toch niet de bedoeling zijn. 

 

Wil dringend actie ondernemen aub? 

 

 

Antwoord 1705: 

Geen veilige doorgang voetpad Katelijnestraat 

 

De wijkagent heeft op 21 december 2021 nazicht gedaan en ter hoogte van Mode Coupon wordt de 

doorgang inderdaad bemoeilijkt. De winkeljuffrouw werd aangesproken en de boom ging verplaatst 

worden want er is een mogelijkheid om de boom meer inwaarts te plaatsen. 

 

Zoals te zien op de foto in bijlage zijn met de heraanleg van de straat de boordstenen sterk 

afgeschuind en vanaf het Ankerplein richting OLV kerk is er geen boordsteen meer tussen trottoir en 

rijbaan. 

 
 

 

 

 
 


